

Arlington Public Schools is now accepting Highly Capable Program referrals for students in kindergarten, first grade or second grade. Referrals will be accepted from **Nov. 1-18, 2022** and evaluated for possible program participation for the 2022-23 school year.

Referrals for students in kindergarten through eleventh grade will be accepted from **March 1-31, 2023** and will be evaluated for possible program participation for the 2023-24 school year.

The **Online Referral Form** link can be found under the "For Families/District Programs/Highly Capable" menu on the district website. For assistance, please contact:

Karl Olson, Director of Categorical Programs at 360-618-6210 / kolson@asd.wednet.edu

Школы города Арлингтона в данное время принимают рекомендации учеников на Программу Сверх Одарённых, для детей в киндергартен, первом и втором классах. Рекомендации будут приниматься до 1-18-го Ноября 2022 года и дети будут оцениваться на эту программу на 2022-23 учебный год.

Рекомендации для учеников с киндергартена по одиннадцатый классы будут приниматься с 1 го по 31е Марта, 2023 года и будут рассмотрены на участие в Програме 2023-24 учебом году.

Формы для заполнения на рекомендацию могут быть найдены в разделе " Для Родителей/Школьные Формы" в меню, на школьном вебсайте.

По вопросам обращайтесь к Карл Олсон, Директор Раннего Обучения и Категорных Програм, по телефону 360-618-6210